

《单词百科:unexplained是什么意思?unexplained怎么发音?unexplained的解释和用法》

英语单词unexplained是什么意思?unexplained怎么读?unexplained怎么发音?简答网为您整理了unexplained的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unexplained怎么读

unexplained的读音:[n k sple nd]

unexplained的意思

1、adj.未作解释的;未经说明的;不清楚的;

unexplained的近义词

1、arcane adj.秘密的;神秘的;晦涩难解的;

- 2、baffling adj.令人困惑的，难对付的，难解的；
- 3、impenetrable adj.不能通过的；不能理解的；无动于衷的；顽固的，不接受的；
- 4、inexplicable adj.无法解释的；费解的；莫名其妙的；
- 5、mysterious adj.神秘的，诡秘的；难以解释的；故弄玄虚的；

unexplained的双语例句

- 1、A previous Pap smear with an unexplained glandular abnormality.

前次巴氏涂片有不能解释的腺体细胞不正常。

- 2、The term cardiac arrest may be defined as an unexplained and unanticipated cessation of cardiac activity.

心搏骤停一词可以下定义为原因不明,没有先兆的心脏活动停止。

- 3、The culprits for the unexplained have evolved from and demons, to ghosts and spirits, to extraterrestrials.

无法解释现象的始作俑者从最初的神魔,到后来的鬼怪,最后发展到了外星人。

- 4、Editorial: Should ICDs Be Implanted in All Patients With Dilated Cardiomyopathy and Unexplained Syncope?

评论: 对于非缺血性扩张性心肌病伴不明原因晕厥患者均应使用植入型除颤器 吗?

- 5、Truthfully, there have been some unexplained occurrences? around the house.

老实说, 这房子的周围有一些无法解释的现象发生。

- 6、Summary: The potency of regulatory T cells is impressie, but unexplained.

总结: 调节性T淋巴细胞的效能值得注重, 但尚无法解释。

- 7、Many other unexplained nonparasitic disease of different plant species were shown to result from born deficiency.

许多植物的其它不能解释的非寄生性病害均表明为缺硼所致。

- 8、Rule No.5 An esophageal must be performed on any child with unexplained

respiratory disease.

规则五:在所有不能解释的肺疾病同时需要行食管检查.

9、Uri Geller caused a sensation with his strange, unexplained powers to bend metal.

尤里·盖勒用他怪异而无法解释的力量将金属折弯了,由此引起了巨大轰动.

10、They also had an unsuspected and as yet unexplained, effect of accelerating the animals' growth.

它们在加快动物的生长方面也有毋庸置疑但却无法解释的作用.

11、An unexplained error occurred while your computer tried to access server % 1.

计算机试图访问服务器%1时出现无法解释的错误.

12、The impression is that because these deaths are unexplained, they are unavoidable.

给人的感觉是,因为死亡是难以解释的,所以也似乎是难以避免的.

13、There have been unexplained horse deaths in Kentucky before.

肯塔基州过去也有过无法解释的马匹死亡.

14、SCULLY : I believe they have to do with unexplained phenomena.

我相信它们与不可解释的现象有关.

15、Soon after leaving Margate, for some unexplained reason, the train was brought to a standstill...

离开马盖特不久,不知什么原因,火车突然停了下来.

16、For some unexplained reason, he wants to move to Ipswich.

不知何故,他想搬到伊普斯威奇去.

17、It was just another sudden unexplained rarity of the war.

这恰恰又是这次战争中出人意外的无法解释的罕见现象.

18、He died in unexplained circumstances.

他死因不明。

以上是简答网为您整理的unexplained怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于unexplained的用法、unexplained的释义、unexplained的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/unexplained>

